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دکتر صلاحی نژاد سرپرست بیمه دی 
شد

از  کشاورز  محمدرضا  استعفای  به  توجه  با 
مدیرعاملی شرکت بیمه دی، دکتر صلاحی نژاد، 
این  سرپرست   عنوان  به  مدیرعامل،  مقام  قائم 
شرکت منصوب شد. به گزارش روابط عمومی بیمه 
دی؛ طی جلسه ی امروز هیئت مدیره این شرکت 
آقای  استعفای  با   ،۱۴۰۱ سال  اسفندماه  اول  در 
مهندس محمدرضا کشاورز موافقت شده و مطابق 
این  قائم مقام  بیمه دی،  اساسنامه ی  بند ۴۴  با 
شرکت آقای دکتر صلاحی نژاد به عنوان سرپرست 

منصوب و هدایت این شرکت را عهده دار شد.

موسی رضایی مدیر عامل بیمه البرز 
شد

بر اساس تصمیم هیات مدیره بیمه البرز موسی 
رضایی میر قائد به عنوان مدیر عامل بیمه البرز 
برگزیده شد . به گزارش روابط عمومی بیمه البرز 
هیات مدیره این شرکت در مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۱/۳۰ 
ضمن تشکر از تلاشهای محسن پورکیانی در دوران 
تصدی ، موسی رضایی میرقائد را به عنوان مدیر 
عامل انتخاب کرد .  شایان ذکر است موسی رضایی 
میر قائد پیش از این مدیر عامل بیمه اتکایی امین 
بوده و عضویت در هیات مدیره بیمه دانا و مدیریت 

در آن شرکت را در کارنامه خود دارد .

رشد 194 درصدی شعبه بجنورد 
بیمه دانا در شاخص فروش 

نشست هم اندیشی کارکنان و نمایندگان بیمه 
تقویت  هدف  با  شمالی  خراسان  استان  در  دانا 
مناسبات با بیمه گذاران و تسریع در ارائه خدمات 

به مشتریان برگزار شد. 
به گزارش روابط عمومی بیمه دانا، احمد فیضی 
رهورد، رییس شعبه بجنورد در این نشست با اشاره 
به قرارداد بیمه دانا و وزارت آموزش و پرورش، به 
ارائه خدمات مطلوب و تکریم معلمان و فرهنگیان، 
لزوم کسب رضایتمندی حداکثری مشتریان، حفظ 
و استمرار ارتباط با مشتریان و همچنین اطلاع رسانی 
تأکید  بیمه گذاران  به  به موقع  خدمت رسانی  و 
کرد. وی با بیان اینکه پیش بینی بودجه برای این 
شعبه 2۱۰۰ میلیارد ریال است، افزود: طی مدت ۱۰ 
ماهه سال جاری، با توجه به  مبلغ حق بیمه ای که 
توسط شعبه و نمایندگان تولید شده است، شاهد 
رشد چشمگیر ۱9۴ درصدی نسبت به مدت مشابه 
سال قبل بوده ایم که ۱۰۱ درصد بودجه شعبه با 
است.  شده  محقق  درصد   ۳8 خسارت   نسبت 

وصول  روند  از  گزارشی  ارائه  با  رهورد  فیضی 
مطالبات شعبه، در خصوص ضرورت وصول به 
موقع و نقش موثر آن ها در رشد نقدینگی شرکت 
سخن گفت و با تشریح چگونگی وصول مطالبات، 
خواستار تلاش مضاعف همکاران شعبه و شبکه 
فروش برای رفع این مشکل شد. در ادامه نشست 
صنفی  انجمن  رئیس  آباد  نجف  قنبری  محمد 
نمایندگان بیمه دانا استان خراسان شمالی  به بیان 
دغدغه ها و مطالبات نمایندگان این استان از جمله 
بیمه  و  گذاران  بیمه  خسارات  موقع  به  پرداخت 
شدگان پرداخت.  در پایان این مراسم از جمشید 
شیروان،  شهرستان   9۱۴8 نمایندگی  کد  قویدل 
 99۱8 نمایندگی  پور  کد  قیصری  افسانه  خانم 
شهرستان اسفراین و رضا قاسم زاده کد نمایندگی 
9۱52 شهرستان جاجرم به عنوان نمایندگان برتر 

استان نیز تقدیر و تشکر شد.

ایمینو فراخوان داد
مهلت ارسال ایده های نوآورانه 

معدنی برای جشنواره اینوماین 4؛ 
پایان اردیبهشت 1402

مرکز نوآوری معادن و صنایع معدنی ایران 
)ایمینو( فراخوان داد: ارسال ایده های نوآورانه 
معدنی به دبیرخانه دائمی جشنواره »اینوماین 

۴« تا پایان اردیبهشت ۱۴۰2 امکان پذیر شد.
به گزارش روابط عمومی ایمیدرو، این سازمان 
با هدف افزایش ظرفیت های دانش بنیان کشور 
ایمینو  در بخش معدن و صنایع معدنی، به 
ارزش  های  ایده  جشنواره  تا  داد  ماموریت 
آفرین معدن و صنایع معدنی )اینوماین( را در 

۱۰ محور فناورانه برگزار کند.
چرخشی  اقتصاد  محورها،  این  جمله  از 
معدن و صنایع معدنی، معدنکاری، اقتصاد و 
بهره وری سبز، انرژی های پاک، فناوری ها یا 
نوین  فناوری های  اکتشاف،  نوین  روش های 
نوین  های  فناوری  استخراج،  و  برداری  بهره 
فرآوری مواد معدنی و مرتبط با تکمیل زنجیره 
توسعه  و  استراتژیک  عناصر  فلزات،  ارزش 
در  نوین  های  فناوری  و  دستی  پایین  صنایع 
بومی سازی و تعمیق ساخت داخل تجهیزات، 
قطعات و ماشین آلات پیشرفته زنجیره معدن 

و صنایع معدنی است.
همچنین، فناوری های نوین در عارضه یابی، 
)آب،  مصارف  کاهش  و  وری  بهره  افزایش 
انرژی مواد اولیه (، بهبود فرآیندهای تولید در 
معادن و صنایع معدنی به خصوص در صنایع 
فولاد، آلومینیوم، سرب و روی و طلا و فناوری 
های نوین در حوزه صنعت نسل ۴ معدن و 
در  نوین  تجهیزات  و  ها  فناوری  کارگیری  به 
فولاد،  به خصوص در صنایع  صنایع معدنی 
آلومینیوم، سرب و روی و طلا، زغال سنگ و 
عناصر نادرخاکی و استراتژیک و دیگر ایده های 
صنایع  و  معدن  بخش  فناورانه  و  نوآورانه 
از محورهای جشنواره  معدنی، بخش دیگری 

اینوماین ۴ است.
نوآوران  شناسایی  هدف  با  جشنواره  این 
معدنی،  صنایع  و  معدن  بخش  فناوران  و 
معدنی  ایده های  صاحبان  برای  فرصت سازی 
و صنایع معدنی، تجاری سازی ایده  های برتر، 
حل مسائل ملی مبتنی بر اندیشه ایرانی، جلب 
صاحبان  همگرایی  سرمایه گذاری،  هدایت  و 
فضای  توسعه  فناور،  پژوهشگران  و  صنعت 

تعامل، همفکری و خلاقیت برگزار می شود.
مخاطبان این فراخوان و چهارمین جشنواره 
ایده های ارزش آفرین معدن و صنایع معدنی 
فعالان  دانشگاهیان،  گروه  سه  از  اینوماین 
تشکیل  بنیان  دانش  شرکت های  و  صنعت 
که  های  ریزی  برنامه  براساس  و  می شوند 
ارتباطات  واحد  رویدادهای  بخش  توسط 
 ۱۴۰2 سال  تابستان  شده،  انجام  »ایمینو« 
برگزار خواهد شد. علاقه مندان می توانند برای 
imino. ثبت و ارسال ایده های خود به نشانی

ir اقدام کنند.

با »ما« در راه نمانید

شرکت سهامی بیمه »ما« به منظور تکمیل 
خدمات خود، اقدام به طراحی محصول جدید 

در قالب پوشش »همیارمسیر« کرده است.
به گزارش روابط عمومی، شرکت بیمه »ما«در 
راستای رفع دغدغه بیمه گذاران ارجمند خود، 
پوشش  اتومبیل،  بدنه  های  بیمه  بخش  در 
»همیارمسیر« را طراحی کرده که بر این اساس، 
خریداران این پوشش در ذیل بیمه نامه بدنه می 
توانند در صورت نقص فنی حادث ) در حالت 
بدون تصادف ( هزینه های مربوط به حمل وسیله 
نقلیه معیوب را تا نزدیک ترین تعمیرگاه و هزینه 
های اسکان سرنشینان خودرو را بر مبنای حداکثر 
) تا ظرفیت مجاز ( و هزینه تعمیرات،  غیر از 

هزینه لوازم مصرفی را دریافت نمایند.

شاید باورش سخت باشد اما یکی از دلایلی که 
برای مهاجرت به تازگی عنوان شده؛ اینترنت است. 
و  است محدود شده  ماه  به مدت ۴  که  اینترنتی 
مسئولان هم قصد ندارند که این موضوع را اصلاح 
کنند. چرا که هر روز وضعیت اینترنت به مراتب 
بدتر می شود. این در حالی است که در همین مدت 
بسیاری از کسب و کارها، ایده پردازهای استارتاپ 
ها، مسئولان و کارشناسان از ضرر و زیانشان و مثمر 
ثمر نبودن محدودیت اینترنت سخن گفتند اما گوش 
شنوایی وجود ندارد. از همین رو عنوان می شود که 
ایده پردازهای استارتاپ ها به دلیل همین بی توجهی 
و محدودیت در اینترنت در حال مهاجرت از کشور 

هستند.
به گزارش فراز، عدم پذیرش پروژه های جدید و تنها 
تحویل کارهای پیشین از نشانه های تعطیلی کسب و 
کارهای اینترنتی است. نیروی انسانی فناوری به فکر 
مهاجرت و مدیران استارتاپی به فکر خانه نشینی و 
تعطیلی کسب و کار خود هستند. دلیل عمده آن 
نبود چشم انداز مشخص از آینده و احتمال تداوم 
محدودیت های اینترنتی است. از سویی دیگر سنگ 
اندازی در اتحادیه ها و انجمن های کسب و کارهای 
اینترنتی به حدی برای مدیران این انجمن ها دغدغه 
ایجاد کرده که دیگر فرصت درخواست مطالبات خود 
از مسئولان را ندارند. سنگ اندازی ها در اتحادیه 

کسب و کارهای مجازی از آن جمله است.
۳۰ درصد فعالیت ها کند شده اند

مدیران استارتاپ ها از کاهش ۳۰درصدی درآمد و 
کندی ۳۰ درصدی فعالیت هایشان می گویند.

عادل طالبی، استراتژیست کسب و کارهای اینترنتی 
به فراز گفت: بعد از محدود کردن اینترنت، ۳۰ درصد 
از فعالیت های ما کندتر شده و خروجی و نتیجه 
فعالیت هایمان نیز نسبت به روزهای عادی بسیار 
کمتر شده است. زمانی که در یک کار خدماتی، ۳۰ 
درصد فعالیت ها کندتر شود، ۳۰ درصد از درآمد نیز 
از دست می رود. درنتیجه به جای سودآوری هزینه و 

درآمد سربه سر می شود.
او افزود: بسیاری از استارتاپ ها به دلیل شرایط 
دارند  قصد  دیجیتالی  اقتصاد  بر  حاکم  ناامیدانه 
کار خود را تعطیل کنند. البته زمانی که مدیر یک 
استارتاپ تصمیم می گیرد کار خود را تعطیل کند، 
نمی تواند آن را همین امروز ببندد، بلکه باید تعهدات 
بسیاری  های  استارتاپ  دهد.  انجام  را  خود  کاری 
قصد  چراکه  پذیرند  نمی  جدید  قراردادهای  دیگر 
دارند تعطیل کنند. در همین حال ابوالفضل صادق، 
رئیس کمیسیون بازی سازان نظام صنفی رایانه ای، 
فیلترینگ »گوگل پلی« را ضربه ای جبران ناپذیر به 

صنعت دیجیتال در ایران توصیف کرد.
استارتاپ  همه  که  چالشی  بزرگترین  گفت:  وی 
ها و بازی سازها پس از محدودیت های اخیر، با 
آن درگیر هستند و عملا ریشه صنعت دیجیتال را 
بازی سازی که  ویژه در صنعت  به  می خشکاند، 
در ایران صنعتی نوپا است؛ فیلتر شدن گوگل پلی 
است. متاسفانه دوستان به راحتی می گویند تنها دو 
اپلیکیشن واتس آپ و اینستاگرام فیلتر شده است 
ولی هیچ اشاره ای به فیلتر شدن گوگل پلی نمی کنند 

که نزدیک به دو الی سه ماه است که فیلتر است.
های  کرد: ابزار  خاطرنشان  استارتاپی  فعال  این 
توسعه ای که بازی سازان نیاز دارند در گوگل پلی 
است و نمی توانند از آن ها استفاده کنند ضمن اینکه 

بالای 5۰ تا ۶۰ درصد از درآمد بازی ساز ها از گوگل 

پلی بود که به نحوی با دور زدن موانع بازی های خود 
را منتشر می کردند اما با فیلتر شدن گوگل پلی عملا 
دسترسی پلیر ها و کاربران به گوگل پلی قطع شده 
است و کانال درآمدی بزرگی از بین رفته است. بالای 
۶۰٪ از درآمد ما از گوگل پلی است که امروز فیلتر 
است و عملا با این قضیه ما را به نابودی می کشانند.

سنگ اندازی های وزارت صمت
عضو هیات مدیره اتحادیه کسب و کارهای مجازی 
معتقد است وزارت صمت با سنگ اندازی بر سر 
آن  اعضای  موجب شده  اتحادیه  این  فعالیت های 
نتوانند مطالبات خود را با فراغ بال به دولت و مجلس 
گفت:  »فراز«  به  نسب  الفت  رضا  کنند.  منتقل 
بر  درصد  تا ۳۰  بین 2۰  اینترنتی  های  محدودیت 
روی فعالیت های اکوسیستم استارتاپی تاثیرگذاشته 
نیست،  اینترنت  کندی  فقط  مشکل  البته  است. 
محدودیت هایی که در چند ماه اخیر به وجود آمده 
است، موج ناامیدی را در اکوسیستم کسب و کارهای 
آنلاین ایجاد کرده و کسب و کارها تصمیم گرفته اند 

کار خود را تعطیل کنند.
او افزود: به ویژه استارتاپ ها یمتوسط رو به پایین، 
مخصوصا در شهرستان ها تصمیم قطعی مبنی بر 
تعطیلی استارتاپ خود دارند. بسیاری از کسب و 
کارها قصد دارند فعالیتشان را تا نوروز ادامه داده و 

از سال آینده، دفتر خود را تعطیل کنند.
الفت نسب با اشاره به اینکه مشکل اصلی نبود 
چشم انداز روشن است، بیان کرد: مدیران استارتاپ 
ها امیدی ندارند که وضعیت تا چندماه آینده بهتر 
می شود. هیچ چشم اندازی وجود ندارد. افرادی در 

مقابل ما وجود دارند که ادبیات ما را نمی فهمند. 

متوجه منظور ما نمی شوند و تا اعتراض می کنیم 
می گویند فقط واتس اپ و اینستاگرام را بسته ایم و 
نرم افزارهای داخلی محدودیتی ندارند. در واقع حرف 
و سخن یکدیگر را متوجه نمی شویم. هیچ مترجمی 

نیز در این زمینه وجود ندارد.
او افزود: وزارت ارتباطات در دوران وزیر پیشین 
استارتاپی  فعالان  با  وزیر  داشت.  بهتری  عملکرد 
ارتباط خوبی داشت و موضوعات مختلف را بررسی 
وزیر  کرد.  می  رسیدگی  مشکلشان  به  و  کرد  می 
ندارد،  ارتباطی  من  به  گوید  می  فعلی  ارتباطات 
من اینترنت را قطع نکرده ام. بله، شما قطع نکرده 
اید، اما می توانید تلاش کنید تا اینترنت را مجددا 
وصل کنید. حداقل تلاش کنید تا بگوییم وزیر پیگیر 
مشکلات  امنیت  شورای  به  و  است  مشکلاتمان 

استارتاپ ها را انتقال داده است.
الفت نسب گفت: وزیر فعلی ارتباطات فقط می 
گوید شبکه ملی اطلاعات را فعال می کنیم، پیام 
رسان های داخلی رشد کرده اند و کاربران بسیاری 
به آن اضافه شده اند. گزارش از اپراتورها می گیرند 
که کاربران مشکلی از بابت وصل شدن به اینترنت 
که  گیرند  می  فیلم  میدان سیدخندان  در  ندارند، 
اینترنت سرعت دارد و مشکلی بابت کندی آن وجود 
ندارد. با این رفتارها هیچ چشم اندازی برای کسب و 

کارهای اینترنتی وجود ندارد.
باید فاتحه اقتصاد دیجیتال را بخوانیم

این فعال اکوسیستم استارتاپی معتقد است باید 
آماده شویم تا فاتحه اقتصاد دیجیتال ایران را بخوانیم. 
به اعتقاد او موج ناامیدی از وضعیت اقتصادی بسیار 

بدتر است. فعالان استارتاپی درآمد دارند اما نمی 

دانند در آینده چه اتفاقی قرار است رخ دهد. مردم 
نیز به دلیل اجبار برای اتصال به فیلترشکن ها خرید 
اینترنتی کمتری انجام می دهند. چراکه برای خرید 
اینترنتی در داخل کشور باید فیلترشکن را قطع کنند.
الفت نسب با اشاره به تعطیلی اتحادیه کسب 
و  کسب  صمت  وزارت  گفت:  مجازی  کارهای  و 
اکنون فعال است  را تعطیل کرد.  کارهای مجازی 
اما چندماهی است که جلوی انتخابات هیات مدیره 
اکوسیستم  خارج  از  را  فردی  سپس  می گیرد.  را 
استارتاپی به عنوان مدیر انتصاب کرد. چندین ماه 
است که مردم پیگیر پروانه کسب و کارهای مختلف 
هستند اما اتحادیه درگیر مشکلات اینچنینی شده 
است. من را از اتحادیه به صورت غیرقانونی عزل 
اما به دیوان عدالت اداری شکایت کردم و  کردند 
دستور گرفتم که برگردم. با اینهمه به حدی درگیر 
این مشکلات هستیم که برای اکوسیستم استارتاپی 
نمی توانیم به نمایندگان مجلس و وزیر ارتباطات 

مطالبات خود را منتقل کنیم.
موج جدید مهاجرت

زودی  به  کارها  و  تعطیلی کسب  و  اختلالات  با 
شاهد موج جدید مهاجرت قشر متخصص فناوری 
اطلاعات که اکثرا قشر جوان هستند، خواهیم بود. 
متخصصان آی تی به راحتی در دیگر کشورها ویزای 
کاری و کاری مناسب پیدا می کنند. با وجود این 
مشکلات در داخل کشور، ادامه فعالیت در ایران 
دست  از  میان  این  در  نیست.  منطقی  برایشان 
رفتن نیروی انسانی متخصص و باهوش برای کشور 

خسرانی جبران ناپذیر است.

سیصد و یازدهمین نشست شورای عالی کار از ساعاتی پیش 
با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی و نمایندگان کارگری و 
کارفرمایی آغاز شده و مذاکرات میان گروه کارگری، کارفرمایی و 
دولت درباره ابعاد دستمزد ۱۴۰2 و گزارش کمیته های مزد در جریان 

است. 

به گزارش ایسنا، در این نشست نمایندگان دوطرف از دغدغه های 
خود گفتند و گزارش کمیته های دستمزد نیز بررسی شد. نمایندگان 
بسیار خوب  و  را مثبت  این جلسه  کار در  وزیر  کارگری دیدگاه 

ارزیابی می کنند.
در جلسه قبل گزارشی از روند اجرایی طرح پژوهشی موسسه 
عالی پژوهش تأمین اجتماعی در زمینه تعیین ساز و کار تعیین 
حداقل دستمزد بر حسب مناطق و صنایع ارائه شد و هادی ابوی 
- نماینده کارگران در شورای عالی کار طی گفت وگویی با ایسنا، از 
فراهم نبودن شرایط برای تعیین مزد منطقه ای در کشور گفت و 
اعلام کرد که  اگر قرار باشد دستمزد پایین تری تعیین کنیم و کارگر 

حاضر به کار نباشد، امنیت شغلی نیروی کار به خطر می افتد.
به گفته وی در حال حاضر زیرساخت ها برای اجرای منطقه ای 
شدن دستمزد وجود ندارد و معتقدیم که درصورت چنین تصمیمی 
باید به فکر مهاجرتها از یک شهر به شهر دیگر باشیم زیرا چنین 
تصمیمی معادلات بازار را به هم می زند و عرضه و تقاضا را دچار 

مشکل می کند.
اما در راستای تشکیل جلسات دستمزد شورای عالی کار، تاکنون 
دو جلسه کمیته مزد نیز با حضور شرکای اجتماعی در شورای عالی 
کار برگزار شده و طبق اظهارات مقامات کارگری در آخرین جلسه 
نتیجه ای به دنبال نداشته است. قرار بود در جلسه دوم کمیته مزد 
داده های لازم برای عدد و رقم سبد معیشت از سوی نمایندگان 

دولتی ارائه شود. 

به گفته تاجیک، یکی دیگر از نمایندگان کارگر در شورای عالی 
کار با توجه به آنکه تنها یک ماه تا پایان سال فرصت باقی است و با 
توجه به اینکه چارچوب محاسبه سبد معیشت مشخص است، باید 
داده های لازم از سوی نمایندگان دولت ارایه شود تا در کوتاه ترین 
زمان عدد سبد معیشت به دست آید و بتوان به جلسات شورای  

عالی کار ورود کرد.
دومین جلسه کمیته مزد، جلسه ای کارشناسی برای تعیین عدد 
و رقم هزینه سبد معیشت بود اما به نتیجه نهایی نرسید و مطالبی 
در حد پیشنهاد مطرح شد. در این نشست اطلاعات اقلام خوراکی 
تغذیه  انیستیتو  کارشناسان  از سوی  آن  از جمله مقدار مصرف 
بیان شد. نماینده رفاه وزارت کار هم اطلاعاتی در خصوص اقلام 

غیرخوراکی در محدوده شهری و استانی ارائه کرد.
این جلسه به دلیل اختلاف نظر در خصوص نحوه و میزان مصرف 
کارگران نتیجه ای در برنداشت زیرا گروه کارگری تاکید کرده بود که 
در محاسبه سبد معیشت، ملاک باید تعداد نفرهایی باشد که مرکز 

آمار اعلام می کند.
نمایندگان کارگران در شورای عالی کار همچون سال های قبل توجه 
به دو موضوع نرخ تورم و سبد معیشت را در تعیین دستمزد مورد 
تاکید قرار داده و سبد معیشت و محاسبۀ آن را در اولویت می دانند. 
به اعتقاد آنها دستمزد باید با توجه به نرخ تورم و به گونه ای تعیین 
شود که کارگران بتوانند از عهده هزینه های حداقلی زندگی خانوار 

برآیند.

روایت فعالان استارتاپی از ناامیدی ها و کاهش درآمد می گویند

فاتحه ای برای اقتصاد دیجیتال
فعالان کسب و کارهای اینترنتی معتقدند کندی و محدودیت های اینترنت نه تنها در کارشان اختلال ایجاد کرده بلکه موجب ناامیدی بیشتر فعالان استارتاپی 
شده است. این امر باعث شده بسیاری از فعالان اکوسیستم استارتاپی کشور به فکر تعطیلی کسب و کار خود بوده و فعالیتشان را تنها تا پایان اسفندماه 

جاری ادامه دهند.

د اغ شدن تنور مذاکرات دستمزد ۱۴۰۲ 

موج ناامیدی از 
وضعیت اقتصادی 

بسیار بدتر 
است و فعالان 

استارتاپی درآمد 
دارند اما نمی 

دانند در آینده 
چه اتفاقی قرار 
است رخ دهد و 

مردم نیز به دلیل 
اجبار برای اتصال 
به فیلترشکن ها 

خرید اینترنتی 
کمتری انجام 

می دهند

مدیرعامل صندوق تأمین خسارت های بدنی با اشاره به اجرای طرح ویژه 
بخشودگی ۱۰۰ درصدی جرایم دارندگان وسایل نقلیه موتوری فاقد بیمه نامه 
اجباری شخص ثالث، گفت: هدف اصلی این طرح، بخشودگی برای گسترش 

فرهنگ بیمه و کم کردن هزینه تهیه بیمه نامه شخص ثالث است.
مهدی  بدنی،  های  خسارت  تأمین  صندوق  عمومی  روابط  گزارش  به 
قمصریان در گفت وگو با شادا با اشاره به اجرای طرح ویژه بخشودگی ۱۰۰ 
درصدی جرایم دارندگان وسایل نقلیه موتوری فاقد بیمه نامه اجباری شخص 
ثالث از ۱5 بهمن ماه تا ۱9 اسفند ماه ۱۴۰۱، اظهار کرد: یکی از منابع درآمدی 
بیمه  اجباری  قانون  بر اساس ماده 2۴  بدنی  تامین خسارت های  صندوق 
نامه  بیمه  فاقد  که  است  نقلیه ای  وسایل  دارندگان  جریمه  ثالث،  شخص 
هستند؛ به عبارتی وقتی دارندگان وسایل نقلیه می خواهند بیمه نامه تهیه 
و خریداری کنند، در صورتی که قبل از این، فاقد بیمه نامه برای یک دوره یا 
چند دوره بوده اند، قانونگذار تکلیف کرده که آنها باید تا حداکثر یک سال حق 
بیمه را به عنوان جریمه این فقدان بیمه نامه پرداخت کنند که این جریمه 
کاملاً در اختیار صندوق برای جبران خسارات زیان دیدگان حوادث رانندگی 

قرار می گیرد و جزو منابع درآمدی صندوق است.
وی افزود: اما از آن جهت که صندوق تامین خسارت های بدنی یک نهاد 
مسئولیت های  راستای  در  آن  ماموریت  اصل  و  است  حمایتی  اجتماعی 
آن  برای  اساساً  و  بوده  رانندگی  زیان دیدگان حوادث  از  اجتماعی، حمایت 
مأموریت اقتصادی تعریف نشده است، قبل از هرگونه توجه یا اولویت گذاری 

برای حداکثری کردن منابع درآمدی، آنچه برای صندوق تامین اولویت دارد 
گسترش و تعمیم فرهنگ بیمه به ویژه بیمه اجباری شخص ثالث است.

مدیرعامل صندوق تأمین خسارت های بدنی اضافه کرد: بنابراین به منظور 
تشویق دارندگان وسایل نقلیه که بیمه نامه ندارند، صندوق تامین هر ساله، 
زمان محدودی را به عنوان پیشنهاد به بیمه مرکزی اعلام می کند و بیمه مرکزی 
هم بعد از بررسی و نهایی کردن، آن را به رئیس مجمع صندوق تامین که 
وزیر اقتصاد است، ارسال می کند تا در صورت موافقت، دوره محدودی برای 
بخشودگی جرایم بیمه شخص ثالث در نظر گرفته می شود تا در دوره محدود، 
ظرفیت و انگیزه مضاعفی ایجاد شود که افراد بیشتری بیمه نامه خریداری کنند.

قمصریان بیان کرد: صندوق تامین خسارتهای بدنی، در حوادث رانندگی 
که مقصر حادثه فاقد بیمه نامه است، خسارات زیان دیدگان را جبران می کند 
اما طبق قانون مکلف است که این خسارت جبرانی را از مقصران حوادث که 
فاقد بیمه نامه هستند، دریافت و از طریق آنها این هزینه ها را جبران کند؛ اما 
در صورتی که وسیله نقلیه دارای بیمه نامه شخص ثالث از سوی شرکت های 
معتبر باشد، در صورت بروز هرگونه حادثه ای، صنعت بیمه از زیان دیدگان 
حمایت خواهد کرد و خسارات زیان دیدگان را پرداخت خواهد کرد و هزینه ها 

را از مقصر حادثه نیز بازیافت نمی کند.
به نفع مردم و دارندگان وسایل نقلیه است که  بنابراین  ادامه داد:  وی 
بیمه نامه تهیه کنند و با پرداخت حق بیمه بسیار پایین در برابر ریسک های 
بسیار بزرگ، خودشان را بیمه کنند و اطمینان خاطر داشته باشند که اگر 

حادثه ای رخ دهد، شرکت بیمه آن را پوشش خواهد داد.
تأمین خسارت های بدنی گفت: در سال های گذشته  مدیرعامل صندوق 
این بخشودگی معمولاً برای ۶۰ روز اعمال می شد، اما امسال برای نخستین 
بار است که مدت زمان بخشودگی با پیشنهاد صندوق و پیگیری های بیمه 
البته نظر مساعد و مثبت و حمایت همه جانبه رئیس مجمع به  مرکزی و 
حدود بیش از 8۰ تا 9۰ روز و در مورد برخی از وسایل نقلیه کشاورزی به 

حدود ۱۰۰ روز رسیده است.
قمصریان توضیح داد: این اقدام به این دلیل است که این ظرفیت حداکثری 
در خدمت مردم باشد، این بخشودگی ممکن است بخشی از درآمد صندوق 
را کاهش دهد؛ اما به نظر ما اقدام مهمی است برای اینکه مردم تشویق به 

خرید بیمه نامه شوند.
وسایل  میزان  خصوص  در  بدنی  خسارت های  تأمین  صندوق  مدیرعامل 
نقلیه ای که در دوره قبلی طرح، مشمول بخشودگی شده بودند، گفت: در 
دوره بخشودگی قبلی یعنی از ۱5 آبان تا پایان آذر ماه، حدود یک میلیون 
وسیله نقلیه فاقد بیمه نامه شخص ثالث که مشمول جریمه بودند از این 

طرح بخشودگی استفاده کرده و بیمه نامه تهیه کردند.
پایان سال و سفرهای نوروزی و  اینکه در آستانه  با توجه به  افزود:  وی 
افزایش چشمگیر ترددها قرار داریم، امیدواریم اجرای این طرح کمک کند 
تا کسانی که هنوز به دلیل جریمه، بیمه نامه تهیه نکرده اند، از این فرصت 

استفاده کنند.

مدیرعامل صندوق تأمین خسارت های بدنی:
ح بخشودگی جرایم افراد فاقد بیمه نامه شخص ثالث، گسترش فرهنگ بیمه است هدف اصلی طر


